
 

 

Indkaldelse og Referat af skolebestyrelsesmøde  

Onsdag den 2. maj 2018 

 

Mødedato: onsdag den 2. maj 2018 

Mødetid: 17.00 – 19.30 

Vi sørger for lidt at spise 

Giv en tilbagemelding om I kommer senest den 2. maj 

 

Mødested: Øster Farimagsgades Skole personalerummet 

Afbud fra:  

Uden afbud: Tina, Malene 

Referent: Kirsten 

 

Dagsordenspunkt Indhold b O D Besl 

Fællessang 

/5.min 

Ingen sang     

1.  

Godkendelse af      

dagsorden./5 min 

Dagsorden blev godkendt. x   x 

2.   

Elevrådet/ 

10 min     

     

Der var intet fremmøde ved sidste elevråd.  x x  

3. 

Tilbagemelding i 

forhold til 

udgangstilladelse til 7. 

klasse 

 

Indeordning for 8. klasse er en succes.  

7. klasse udeordning: alle elever på nær to  har 

udgangstilladelse. 

AB orienterede om, at der ingen klager har været fra vores 

naboer. Ordningen evalueres på første forældremøde i 

september, vi sætter den på punkter til kommende møder 

som reminder. 

 x x  

4. 

Orientering om proces 

vedr. parkering og 

lysregulering 

HHB 

Skolen har fået tilladelse til to parkeringspladser nede ved 

den grønne legeplads. Disse pladser er reserveret 

håndværkere, så disse ikke parkerer i skolegården. 

Der monteres en bøjle så det kun er skolens tap-personale, 

der kan åbne for parkering. 

Hans Henrik undersøger: Om det skaber lokale problemer i 

forhold til etableringen, og nedlæggelse af  vejside 

parkeringerne, som blokere for opkørsel. 

Hans Henrik undersøger ligeledes problemerne vedr. 

 x x  



 

 

trafiksignalet og sikrer fejlmelding af pærer i lyssignal.  

 

5. 

Valg til 

skolebestyrelsen 

Nyttige datoer: 

.  

 

 

Skolen har udsendt valgmateriale ud til alle forældre på 

Intra. Der er lagt reklamer for valget  på infoskærme… og 

der er hængt plakater op på skolen. Der er opstillingsmøde  

Der er opstillingsmøde den 23.5 klokken 19.30 til 2100 

Der skal vælges 4 til skolebestyrelsemedlemmer og et antal 

suppleanter  

 

 x x  

6.  

Tilbagemelding fra 

kontaktforældremødet  

 

Louise orienterede fra mødet.  

• Ferieplanen har givet anledning til drøftelse.  

• Lån af lokaler, Axel vil bringe ønsket om lån af 
lokaler videre til områdeforvaltningen. Vi har et 
ønske om, at bestyrelsen får mulighed for at være 
med til at udarbejde et regelsæt for anvendelse af 
lokaler på skolen. Ved lokale udlån skal der altid 
være en repræsentant for personalet med fra 
skolen i forhold til spørgsmål om  forsikring. 
Lokaleudlån vanskeliggøres af, at KFF (kultur og 
Fritid ) råder over skolen efter klokken 17 .00) 

• Overgangen fra 0. til 1. klasse vedr. lærerplacering 
ønskes - gerne i form af en tidsplan. Axel 
orienterede om at det endelige resultat vedr. 
lærerplacering først skal ligge klar på elevernes 
sidste skoledag. Skolen bestræber sig dog på at have 
resultat klar medio juni. 

• Der er behov for en meget tydelig tidsplan for 
juleafslutningen og rammen for hvilke 
familiemedlemmer, der må deltage til 
arrangementet.  Disse informationer skal meldes ud 
fra ledelsens side udmeldingen skal finde sted i 
slutningen af september begyndelsen af oktober. 

 

 x   



 

 

 7. 

Fritidsinstitutionen 

orientering om:  

Renovering Dr. 

Louise/KB 

/5 min 

 

Byggeprocessen i fritidsinstitutionen fortsætter støt og 

roligt. Tidsplanen holder, der skal afholdes byggemøde den 

3. maj. 

 

 

 

 

 

 

 

 

x x  

8. 

Økonomi 

Orientering ved  

HHB 

 

Midlerne til udskolingen er blevet meldt ud, og skolen  er i 

balance i forhold til økonomi. 

 x x  

9. 

Evt: konflikt på 

skoleområdet 

konsekvenser og følger 

AB 

  

Axel orienterede om situationen på lærerområdet.  x x  

10. 

 Meddelelser: 

FP9, Orientering om 

administrative 

fællesskaber, Aula 

Skoleårets planlægning 

Orientering om udtræksfag til afgangsprøven og skriftlige 

prøver. 

HHB orienterede om adm fællesskaber. 

Og om tidsplanen i forhold til udrulning af processen. 

Fase to i Aula påbegyndes indtil nu ingen problemer. 

    

11. 

Eventuelt 

En henvendelse fra en forældre som er bekymret for stråling 

fra mobiltelefonerne i klassen.  

    

12. 

Punkter til kommende 

møder: 

 

 

Bestyrelsen bliver orienteret om de trafikale forhold og 

parkering løbende. 

 

Aula afløseren for Intra tages op løbende 

Orientering om det nye kommunikationssystem AULA – 

husk bilag 

 

Valg til skolebestyrelsen 

  

Drøftelse af udsat klassedannelse/ skolens organisering: 

Den nye bestyrelse skal drøfte skolegårdens muligheder. 

    



 

 

Begge pkt. drøftes 29. september på seminar. 

Udgangstilladelsen drøftes evt. på mødet den 29. september 

eller på mødet i oktober 

 

Orientering vedr. udskolingsmidlerne – 2200 kr til hver elev 

fra 7. til 9. årgang. 

 

Udeordning for 7. klasserne evalueres på første 

forældremøde i september. Herefter drøftelse og beslutning 

om ordningen skal fortsætter og hvis ja, hvornår denne 

ønskes iværksat. 

 

 

 
 
 


